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Abstract (en)
[origin: US2023253133A1] The invention relates to an electric cable (10) comprising a plurality of electric conductors (1) each having an insulation
(2) and a common sheath (3) consisting of a plastic material, characterized in that the sheath (3) is applied directly on and around the insulation (2)
of the conductors (1) without an intermediate layer and the sheath (3) is selected from the group of plastic materials which are both thermoplastic
and elastic plastics at the same time and preferably have a polypropylene matrix or polyethylene matrix and, furthermore, a thin hard cover layer (4)
made of a non-foamed material is formed around the sheath (3).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine elektrische Leitung (10), umfassend mehrere elektrische Leiter (1) mit je einer Isolierung (2) und einen aus einem
Kunststoff bestehenden Mantel (3), dadurch gekennzeichnet, dass der Mantel (3) ohne Zwischenschicht unmittelbar auf und um die Isolierung (2)
der Leiter (1) aufgebracht ist und der Mantel (3) ausgewählt ausgewählt aus der Gruppe von Kunststoffen ist, die gleichzeitig thermoplastische als
auch elastische Kunststoffe sind und vorzugsweise eine Polypropylen-Matrix oder Polyethylen-Matrix besitzen und ferner um den Mantel (3) herum
eine dünne harte Deckschicht (4) aus einem nicht geschäumten Material ausgebildet ist.
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